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Verslag algemene vergadering 

 Donderdag 10 januari 2019 

Aanwezige effectieve leden: Roel Bouduin, Ingrid De Tandt, Huig Deneef, Mark 
Hanssens (ondervoorzitter), Ingrid Hofkens, Isabelle Meerkens, Caroline Meyers, Raf 
Nilis, Toby Uyttendaele, Annemie Van Aerschot, Tom Van Elst, John Vankeijenberg, 
Roger Wouters (13 / 21) 

Aanwezige niet-stemgerechtigde leden: Paul De Cort (schepen), Berty Goudriaan 
(dienst leefmilieu), Jan Vancoillie (N-VA), Tim Mallants (Tienen Vooruit) 

Verontschuldigde effectieve leden: Heidi Bottu, Roger Daenen, Joëlle 
Hauglustaine, Marcel Jonckers (voorzitter), Maria Tollet, Alexander Vandermeulen  

Verontschuldigde-niet-stemgerechtigde leden: Peter Claessens 
(omgevingsambtenaar), Chris Strijckmans (Groen) 

Niet-verontschuldigde stemgerechtigde leden: Filip Bolleire, Roger Engelbosch  

Niet-verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Theo Herbots (Open VLD), 
Helena Kinnaert (CD&V), Marc Ylen (SP.A), Joël Dereze (Vlaams Belang) 

 

Agenda  

1. Evaluatie / goedkeuring verslag 6 december 

Er zijn geen opmerkingen behalve dan dat Raf Nilis tijdens die vergadering wel 
verontschuldigd was.  Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Volgende verslagbeurten worden afgesproken voor het eerst halfjaar van 
2019 

januari: Huig Deneef  april: Ingrid 
februari: Annemie     mei: Berty 
maart: Mark Hanssens  juni: Tom Van Elst 

Ingrid Hofkens-Van den Brandt
Raf Nilis was wel verontschuldigd vorige vergadering
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3. Voorstelling nieuwe leden 

De nieuw leden worden verwelkomt: Isabelle Meerkens, Roel Bouduin en Toby 
Uyttendaele als stemgerechtigde leden en Jan Vancoillie namens N-VA. 

4. Voorstelling MAR-werking aan de nieuwe leden 

De MAR is een Adviesorgaan naar het stadsbestuur of het schepencollege over het 
gemeentelijk milieu- en natuurbeleid: concreet betekent dit dat de MAR adviseert bij 
milieudossiers en concrete acties opzet, bijvoorbeeld rond gevelgroen, vergroening 
van scholen.   
Daarnaast vervult de MAR ook een informatieve en sensibiliserende taak bij de 
bevolking: zo organiseert zij bijvoorbeeld lezingen, is de MAR betrokken bij publieke 
acties zoals de autovrije zondag, actie tegen zwerfvuil, dag van het park,…Voor 
meer info: zie statuten MAR. 

Er bestaat een Facebookpagina.  Deze is de laatste tijd niet erg actief.  Er wordt 
uitgekeken naar iemand die zich hiervoor wil engageren.  De verslagen en adviezen 
staan op de website van de stad Tienen.  

5. Mogelijke aanpassingen aan statuten en huishoudelijk reglement 

5.1 Er is al enige tijd sprake om eventueel de statuten en het huishoudelijk reglement 
aan te passen.  Daarom is het nodig vast te stellen welke punten zouden worden 
gewijzigd.  De MAR-leden, werden gevraagd dit vooraf te bekijken.  In de volgende 
vergadering kunnen we dan vragen aan onze raad om deze punten al dan niet goed 
te keuren, dit met 2/3 van de stemgerechtigde leden (14 van de 21).  Als dit aantal 
niet bereikt wordt, dan komt de Algemene vergadering opnieuw samen binnen de 
veertien dagen.  Volgens artikel 5 van het huishoudelijk reglement kunnen de 
statuten dan worden goedgekeurd of aangepast, ongeacht het aantal aanwezige 
stemgerechtigde leden.  Volgens artikel 26 kan een wijziging aan het huishoudelijk 
reglement pas aan de gemeenteraad worden voorgelegd mits het voorstel tot 
wijziging de helft plus 1 van de geldig uitgebrachte stemmen behaalt.  

5.2 Punten ter discussie bij wijziging statuten/huishoudelijk reglement/afsprakennota:  

Het aantal stemgerechtigde leden optrekken van 21 naar 23 of 25.  Het probleem is 
dat sommige leden nauwelijks of niet komen opdagen.  Er wordt voorgesteld om te 
polsen naar hun engagement en als ze dit onvoldoende kunnen opbrengen, hen 
vragen hun lidmaatschap op te geven ten gunste van andere geïnteresseerden. 

5.3 Aanpassingen aan de afsprakennota 

o Deze moet aangepast worden, want ze verwijst nog naar de 
Samenwerkingsovereenkomst met de stad die niet meer bestaat.  Er dient een 
nieuwe afsprakennota te worden opgesteld.  

o De grote frustratie is dat er geen gevolg wordt gegeven aan de adviezen van de 
MAR.  Voorstel is om de stad te vragen om schriftelijk te reageren op een MAR-
advies en daarbij te motiveren waarom een bepaald advies wel of niet wordt 

Ingrid Hofkens-Van den Brandt
Dit klopt niet!!!
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gevolgd.  Dit stond reeds vermeld in de Afsprakennota.  Anderzijds stelt de MAR 
vast dat ze nog onvoldoende betrokken wordt bij bepaalde initiatieven van de 
stad.  Recent is er het voorbeeld van de voorziene herinrichting van het 
Kapucijnenplein.  De MAR wordt niet rechtstreeks om advies gevraagd en moet 
dit via via vernemen.   

o Het betrekken van de MAR  zou een automatische reflectie moeten zijn van het 
stadsbestuur.   
De schepen betoogt dat de onafhankelijkheid van MAR moet behouden blijven.  
Er is wel nood aan een gemotiveerd antwoord vanuit het college op het advies 
van MAR.  De stad profileert zich nu meer richting participatie.  De verhouding 
met de MAR kan een goede testcase zijn.  

o In het verleden zijn er reeds afspraken rond feedback gemaakt met het 
stadsbestuur. Toch heeft de stad zich hieraan niet gehouden.  Er is ook het 
gevoel dat er enig wantrouwen leeft bij een aantal stadsdiensten tegenover de 
MAR.  De MAR wil graag een betere samenwerking met de verschillende 
stadsdiensten.   

o Het idee wordt vooropgesteld of er binnen de stad een ‘single point of contact’ 
(SPOC) kan aangesteld worden: een ambtenaar, een vast aanspreekpunt, die de 
relatie met MAR behartigt, die de dossiers opvolgt en de MAR op de hoogte 
brengt indien nodig.  Er zal worden nagegaan zijn of dit kan en wie dit 
aanspreekpunt / deze contactpersoon kan zijn. 

o Automatische adviesvraag naar MAR bij openbaar onderzoek.  
Nu er geen milieuvergunning klasse I meer bestaat, wordt de MAR ook niet meer 
automatisch verwittigd van omgevingsvergunningen die een impact kunnen 
hebben op milieu en natuur in Tienen.  Dit moet worden onderzocht en 
nagekeken wie deze coördinerende functie kan vervullen, bijvoorbeeld de 
algemene directeur (vroeger stadssecretaris). 

o De MAR-leden vragen aan de schepen om onze bekommernissen te behartigen 
binnen het college.  Wellicht is een overleg met de algemene directeur nuttig.  De 
schepen wil dit bespreken. 

o De samenstelling van de nieuwe MAR moet nog bekrachtigd worden.  
(Opmerking; dit is ondertussen gebeurd). 

o Een aangepast huishoudelijk reglement, statuten en herwerkte afsprakennota 
moeten nadien worden voorgelegd ter goedkeuring aan het college en/of 
gemeenteraad.  

Er wordt afgesproken dat een voorstel van aanpassingen van de afsprakennota zal 
worden voorbereid door Raf en van de statuten door Tom en worden rondgestuurd 
met vraag tot aanpassingen. 

6. Opteert de MAR voor een groot project waarop zal worden toegespitst in 
2019? 

Een aantal terugkerende thema’s worden opgenoemd. 
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Raf stelt voor een aantal vaste agendapunten te kiezen bijvoorbeeld riolering, het 
reukprobleem of punten uit het ‘verkiezingsdebat’ van de MAR… 

De reukhinder zou afkomstig zijn vanuit de suikerfabriek of mogelijk Citrique.  Dit 
betreffen klasse 1 vergunningen en die vallen binnen de bevoegdheid van de 
Vlaamse overheid (milieu-inspectie Vlaanderen).  Vancoillie (N-VA) dringt aan op 
maatregelen en pleit voor oprichting van een werkgroep voor overleg tussen de 
betrokken partijen. 

Ook volgende thema’s kunnen niet vergeten worden: vergroening in het algemeen, 
blauwgroene dooradering, waterkwaliteit, scholen (fijnstof, groen op speelplaats…), 
bomen, biodiversiteit, zachte mobiliteit, klimaatmaat. 

Ook de eventuele noordelijke ring wordt als thema genoemd.  Op dit moment is er 
nog geen bestuursakkoord en dus geen standpunt vanuit de stad. 

Er is dus een selectie van thema’s nodig die eventueel in werkgroepen worden 
voorbereid.  

De vergadering komt niet tot een beslissing. 

7. Voorjaarsmarkt 26 mei 

Het thema is ecologisch tuinieren en zou plaatsvinden aan de volkstuintjes in 
Grimde. 
De formele beslissing over dit evenement (datum en locatie) werd uitgesteld. 

8. Infoavond 19 februari: Klimaatbewust huishouden  

Er moet worden opgelijst welke groeperingen kunnen worden bereiken.  Er zijn 
affiches en flyers beschikbaar op de milieudienst op het stadhuis.  Voorstellen van 
groeperingen die kunnen worden aangeschreven dienen ingezameld, maar de MAR-
leden kunnen dit ook rechtstreeks doen.  Dit dient wel te worden doorgegeven (aan 
de voorzitter). 

De Facebookgroep MAR Tienen dient ingesteld als contactmiddel.   

9. Openbaar groen, bekijken van de plannen Donysite 

Dit agendapunt wordt niet behandeld: het wordt uitgesteld naar de volgende 
vergadering. 

10. Varia en opvolging 

Naar aanleiding van de kappingen van een paar statige solitaire bomen in Breisem 
en Vissenaken werd door de MAR als afgesproken een schrijven omwille van 
bezorgdheid gericht aan het stadsbestuur. 
Natuurpunt diende hierover een klacht in met haar standpunt. 

Volgende documenten worden in bijlage bij dit verslag toegevoegd: 
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- Uitnodigingen voor het infomoment ‘Klimaatbewust huishouden’ door de MAR 
georganiseerd op 19 februari In CC. De Kruisboog 

- Toelichting betreffende de actie ‘Meer dan sprietjes’, infosessie voor 
gazoneigenaars op 26 maart in CC De Kruisboog 
 

Afsluiter: Gezellig samenzijn met een natje en een droogje.  

Verslaggeving       De ondervoorzitter 
Huig Deneef       Mark Hanssens 

 

Voorzitter Marcel Jonckers, Waaibergstraat 26 bus 5, 3300 Tienen; 016 81 87 87  

 

Belangrijk! 
Er zijn voor 2019 algemene vergaderingen voorzien op volgende data: 7 februari, 14 
maart, 4 april, 2 mei, 6 juni, 5 september, 3 oktober, 7 november en 5 december. 
 
Op 19 februari is er onze infoavond ‘Klimaatbewust huishouden’. 
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